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OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO OBCE VOJANY 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

zo štvrtého zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Vojany, konaného dňa 26.4.2012 o 18.30 hodine 
v zasadacej sieni Obecného úradu vo Vojanoch. Zasadnutie bolo zvolané starostom obce podľa § 13 
ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. 
 
Prítomní: 
Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce Štefan Czinke,  hlavný 
kontrolór obce Ing. Krejza František, JUDr. Dušan Szabó - právny zástupca obce  a Mária Fajdelová. 
Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice. 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Kontrola uznesení 
4. Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 
5. Príprava projektov pre obec Vojany cez ENEL 
6. Informácia hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole zameranej na dodržiavanie Zákona č.  
    211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám zo dňa 20.04.2012 
7.  Prehľad projektov Obce Vojany 
8. Žiadosť o súhlas so zriadením predajného priestoru – predajne BAZÁR 
9. Zatrávnenie futbalového ihriska 
10. Programové rozpočtovanie na roky 2012-2014  
11. Rôzne 
12. Záver 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie 
 Starosta obce privítal všetkých prítomných a  vyhlásil zasadnutie obecného zastupiteľstva za 
uznášaniaschopné.  Prečítal program zasadnutia.   
Poslanec Jakub navrhoval  pridať bod  do programu „Správa  Finančnej komisie“ a preložiť bod č. 11 
Rôzne pred  bod číslo 10. Programové rozpočtovanie na roky 2012-2014. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
OZ schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 26 apríla 2012. 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 7 poslanci OZ 

                        hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0, zdržal sa 0   
 
K bodu číslo 2 -  Voľba návrhovej komisie  
 Starosta obce navrhol nasledovné zloženie návrhovej komisie: Gabriel Franko a Zoltán Kark. 
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Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
OZ schvaľuje návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Gabriel Franko a Zoltán Kark  
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                                      proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
K bodu číslo 3 -  Kontrola uznesení 
MUDr. Varga prečítal uznesenia prijatých na predchádzajúcom zasadnutí od čísla 42 po číslo 59.    
 
K bodu číslo 4 – Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany 

Starosta obce oboznámil poslancov, že pri rekonštrukcií rigolov sa vyskytli problémy 
a navrhol, aby sa v rámci bodu č. 4 išli poslanci na obhliadku staveniska.  
Zhotoviteľ stavby Attila Híres oboznámil poslancov, že rekonštrukcia a opravy pri bytovkách sú 
pomali dokončené. Po začatí prác v druhej časti zistili, že pod cestou plynovod križuje cestu 
plánovaného vedenia, okrem toho veľa betónových kociek je poškodených nie je možné ich uložiť 
späť. Aby voda odtekala bez problémov treba celý rigol vyspádovať preto sa musia preložiť rúry pod 
mostíkmi.  
Pripravil návrh rozpočtu na práce, ktoré sa majú vykonať nad rámec a predložil poslancom. V prípade, 
že poslanci rozhodnú o prerezaní cesty tento rozpočet nie je aktuálny. 
MUDr. Varga – na prehliadke videli, že na ceste je spád a voda by mohla byť odvedená do rigolu. 
Treba sa rozhodnúť ako. 
Híres Attila  – navrhol, že na ďalší deň vypočíta uhol spádu, pomocou sondy zistí možnosti  
a vyhotoví nový návrh rozpočtu. 
Kaszonyi – aj druhú stranu treba opraviť 
Starosta obce  - navrhuje zvolať ďalšie zasadnutie na pondelok a prejednať tento bod ešte raz. Pri 
šachte je napojenie na vodovod pre bývalý Lykotex. 
MUDr. Varga – treba vykopať jamu a pozrieť sa so sondou aké sú možnosti, ďalej sa opýtal či nebudú 
problémy s dotáciu, keď stavba bude drahšia ako sa predpokladalo 
JUDr. Szabó – obec musí urobiť to čo má v zmluve a až nad tento rámec môžu byť ďalšie práce  
Híres Attila  – prečítal pôvodný rozpočet a rozpis prác podľa ktorých bola uzatvorená zmluva  
MUDr. Varga – treba zrealizovať práce do termínu a podľa zmluvy a potom sa budú robiť ostatné 
opravy 
Jakub – sa opýtal či má obec stavebný dozor na tieto práce 
Híres Attila  – treba vedieť či je potrebný stavebný dozor 
 
Po ústnej informácií zhotoviteľa obecné zastupiteľstvo žiada starostu obce zvolať nové zasadnutie 
s bodom programu Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany.   
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch žiada starostu obce zvolať zasadnutie obecného zastupiteľstva  na deň  30.4.2012 na 
19.00 hod. s bodom Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany.  
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
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K bodu číslo 5 – Príprava projektov pre obec Vojany cez ENEL 

Starosta obce  stručne informoval poslancov  o liste p. Šarišského z Bratislavy, ktorý je v SE 
a.s., špecialistom pre inštitucionálne záležitosti v rámci oddelenia Komunikácia a vzťahy 
s verejnosťou. Tento list bol doručený poslancom s materiálmi. Poslanci sa majú  rozhodnúť, ktorý 
projekt vybrať. Starosta obce navrhuje projekt: Inštalácia slnečných kolektorov na Materskej škole. 
Treba sa čím skôr rozhodnúť, aby sa mohli začať práce už v tomto roku. 
MUDr. Varga – súhlasí so starostom, že treba vybrať tento projekt, aby sa v budúcnosti mohlo usporiť 
na energií. 
Lukáč – sú už výpočty, že koľko sa dá usporiť s tými kolektormi? 
Starosta obce -   ešte nie sú výpočty, ale určite sa veľa usporí hlavne na elektrickej energií, v prvom 
rade na teplej vode, lebo bude namontovaná nerezová nádrž na ohreb vody a nebude potrebná 
elektrická energia na ohrev vody. Ak sa OZ rozhodne, o podaní tohto projektu príde projektant urobí 
výpočty a vyhotoví a projektovú dokumentáciu. 
MUDr. Varga – sa informoval, že ak sa rozhodnú poslanci a príde projektant, to znamená, že projekt 
je aj schválený? 
Kaszonyi – ak to bude pre obec bezplatne nemá námietky 
Jakub – navrhuje vymeniť aj okná a vchodové dvere na budove MŠ 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch ruší uznesenie č. 45 zo dňa 28.3.2012.  
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 6 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, , Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                    proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/ 
 
MUDr. Varga opustil rokovaciu miestnosť. 
 
K bodu číslo 6 - Informácia hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole zameranej na 
dodržiavanie Zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám zo dňa 20.04.2012 

Starosta obce oznámil poslancom, že  Informácia hlavného kontrolóra bola doručená 
poslancom s materiálmi. Žiada poslancov, aby uviedli svoje pripomienky. 
Varga sa vrátil do rokovacej miestnosti. 

Hlavný kontrolór oboznámil poslancov, že poslancom bola predložená iba správa o vykonanej 
kontrole, z dôvodu, že v obci od 10.3.2005 existuje VZN o vykonaní  kontrolnej činnosti, kde je 
uvedené, že písomné dokumenty z vykonaných kontrol sú služobné úradné dokumenty a rozdeľujú sa 
na výtlačok pre kontrolovaný subjekt, výtlačok pre obecný úrad a výtlačok pre hlavného kontrolóra, 
ďalšie rozširovanie nie je prípustné. Z toho vychádza, že sa vytvoria tri výtlačky. Jeho názorom je, že 
poslanci by mali dostať správu, ale dokedy sa tieto podmienky nezmenia ostane to tak. Kto má záujem 
oboznámiť sa s výsledkami kontroly môže si pozrieť na sekretariáte Obecného úradu alebo u hlavného 
kontrolóra. Treba zvážiť či chcú poslanci zmeniť tento postup alebo ostane tak. Podľa toho záznam 
z kontrol nemôže byť zverejnený ani na web stránke obce.  
V uvedenej smernici navrhuje zmeniť bod súvisiaci s následnou finančnou kontrolou, ktorá je 
sformulovaná tak, že následnú finančnú kontrolu vykonáva hlavný kontrolór a ďalšie prizvané osoby 
na základe písomného poverenia starostu obce. Keď sa to preloží znamená to, že hlavný kontrolór 
nemôže kontrolovať účtovné doklady dovtedy, kým nedostane písomné poverenie od starostu. Dnes 
dostal slovné poverenie od starostu a dohodli sa, že to dostane aj v písomnej forme. Poslanci sa majú 
rozhodnúť či to ostane tak alebo sa opraví VZN.  
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Starosta obce dodal, že prefotenú kópiu VZN doručí každému poslancovi k nahliadnutiu a poslanci 
môžu dať návrhy na vykonanie zmien. 
MUDr. Varga – treba poslať každému a potom dajú poslanci pripomienky. 
Hlavný kontrolór – k vykonanej kontrole zameranej na dodržanie zákona o slobodnom prístupe 
k informáciám dodal, že v Informácií o vykonanej kontrole uviedol všetky svoje zistenia.   Do 
15.3.2012 obec nemala žiadnu smernicu k tomuto zákonu, ale 15.3.2012 starosta vydal Smernicu č. 
1/2012, ktorá upravuje pravidlá pre poskytovanie informácií podľa zákona č. 211/2000 Z.z. vo 
vydanej smernici nenašiel žiadne nedostatky. 
K zverejňovaniu dokumentov poznamenal, že do ukončenia kontroly neboli zverejnené všetky 
zákonom predpísané dokumenty na web stránke obce.  To čo chýba treba doplniť. Obec môže 
zverejňovať dokumenty aj na úradnej tabuli, ale tabuľa, na ktorej obec zverejňuje niektoré dokumenty 
nie je  vyhovujúca. Požiadal starostu obce, aby oboznámil poslancov, či boli zverejnené chýbajúce 
dokumenty, ak nie to znamená, že vydaná smernica nie je dodržiavaná. 
Starosta obce – odpovedal, že na web stránke obce už sú zverejnené všetky VZN, faktúry a zmluvy. 
Každý si môže pozrieť na stránke obce. 
Hlavný kontrolór – navrhuje odoslať poslancom aj smernicu č. 1/2008 o finančnom riadení a finančnej 
kontrole, ktorá upravuje, že kto čo má podpísať v rámci finančnej kontroly. 
Starosta obce  – v roku 2008 sa obecné zastupiteľstvo veľa zaoberalo s touto problematikou a je iné 
dodržiavať tento zákon v malých obciach ako vo väčších obciach kde je viac zamestnancov a kde sú 
oddelenia a úseky.  
Hlavný kontrolór – podľa zákona sa má vykonávať predbežná, priebežná a následná finančná kontrola 
a treba presne stanoviť kto je za čo zodpovedný a čo má podpísať. 
MUDr. Varga – treba sa venovať dodržiavaniu zákonov a treba upraviť smernice tak aby boli v súlade 
so zákonmi. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch berie na vedomie Informáciu hlavného kontrolóra zo dňa 20.4.2012  o vykonanej 
kontrole zameranej na dodržiavanie Zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám. 
Informácia tvorí prílohu uznesenia. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 7 – Prehľad projektov Obce Vojany 

Starosta obce oboznámil poslancov s vypracovaným Prehľadom o projektoch  od roku 2006, 
ktorý bol doručený poslancom OZ. 
Poslanci nemali pripomienky k predloženému prehľadu. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch berie na vedomie Prehľad projektov Obce Vojany od 2006. Prehľad tvorí prílohu 
uznesenia. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
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K bodu číslo 8 – Žiadosť o súhlas so zriadením predajného priestoru – predajne BAZÁR 
Starosta obce oboznámil poslancov, že pán Jozef Zajac bytom Vojany č. 39 podal žiadosť 

o vydanie   súhlasu na zriadenie predajného priestoru – Bazár, ktorý by chcel zriadiť na svojom dvore. 
Starosta predložil poslancom Situačný nákres k nahliadnutiu. Otváracie hodiny už netreba schvaľovať, 
nakoľko obec má prijaté VZN o otváracích hodinách. Žiadosť a nákres bude odovzdaný na stavebný 
úrad k vybaveniu. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
 
OZ vo Vojanoch berie na vedomie žiadosť Jozefa Zajaca Vojany č. 39 zo dňa 18.4.2012.  Kópia 
žiadosti tvorí prílohu uznesenia. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                 proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 9 – Zatrávnenie futbalového ihriska 

Starosta obce informoval poslancov, že k tomuto bodu nebol rozoslaný materiál, lebo cenové 
ponuky došli iba dnes.  Upozornil poslancov, že na každú prácu treba vypísať verejné obstarávanie a 
teraz iba informuje poslancov o predložených ponukách. Prečítal cenovú ponuku podnikateľa  Mono 
Zoltán Hollóháza Maďarsko, ktorá obsahovala cenu za prípravné práce, uloženie  trávneho koberca, 
a cenu za 10 000 m2 trávneho koberca celkom cca 60 714 eur bez DPH. Práce by vykonal v priebehu 
4 týždňov. 
Druhá ponuku bola od firmy W.R, Augsberger Gyepszőnyeg Kft., Budapest Maďarsko, ktorá 
obsahovala cenu  za trávny koberec vo výške 1430 Ft/ m2 + DPH, prípravu pôdy a uloženie koberca 
celkom vo výške cca 60 536 eur. 
Kark – dodal, že bol prítomný, keď tu boli uchádzači z Maďarska a počul, že boli spokojní s pôdou len 
treba skypriť pôdu a ošetriť proti burine a môže sa uložiť trávny koberec. 
MUDr. Varga – keby obec chcela zasiať trávu sejba by stála 1 euro/m2 bez semena tj.  10 tis eur len 
práce + semeno 
Kark – treba žiadať aj iné ponuky 
Starosta obce – má také skúsenosti, že vo verejných obstarávaniach sú veľké cenové rozdiely  
Jakub –  keď obec vypíše verejné obstarávanie a pri hodnotení sa zistí, že ceny sú vysoké môže obec 
odstúpiť alebo zrušiť súťaž?  
Starosta obce – je aj taká možnosť len treba dať do podmienok pri vypísaní 
MUDr. Varga – netreba sa ponáhľať,  je dobre keď sa pôda  usadí 
Jakub – treba vypísať súťaž a žiadať cenové ponuky cez internet 
Kark – navrhuje dohodnúť sa s družstvom z Malčíc, aby nám zasiali trávu ale predtým treba vyriešiť 
polievanie. Treba sa informovať v Čičarovciach oni ako robili.  
Starosta obce  – zatrávnenie a  zavlažovací systém v Čičarovciach stál cca 2 mil. Sk 
MUDr. Varga  – treba sa informovať ďalej  
Kaszonyi – v minulosti obec mala aj cenovú ponuku na semená, a podľa neho sú semená v Maďarsku 
lacnejšie, navrhuje porovnať ceny. 
Lukáč – treba sa informovať ďalej a rozhodnúť sa či zatrávnenie bude sejbou alebo bude uložený 
trávny koberec. 
Kaszonyi – treba dať vyvŕtať studňu, lebo treba riešiť zavlažovanie. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
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OZ vo Vojanoch odročuje bod č. 9 na najbližšie zasadnutie OZ. 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
K bodu číslo  10 - Správa finančnej komisie 
Predseda finančnej komisie prečítal zápisnicu Finančnej komisie zo dňa 23.4.2012. Kontrola finančnej 
komisie bola zameraná na plnenie rozpočtu. Zápisnica tvorí prílohu. 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovnom návrhu uznesenia 
OZ vo Vojanoch berie na vedomie správu finančnej komisie zo dňa 23.4.2012 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
K bodu číslo 10 – Rôzne 
 
Záhradné altánky – Starosta obce informoval poslancov, že firma sľúbila, že vybetónujú základy pod 
altánky len treba vykopať. Treba sa rozhodnúť aké veľké a koľko altánkov kúpi obec a kde budú 
umiestnené. Starosta obce sa informoval o cenách a sú rôzne záleží od veľkosti a typu. Najväčší 
altánok s priemerom 650 cm stojí 2 160 eur + DPH + montáž 100 eur, menší altánok s priemerom 320 
cm má cenu 1 350 eur + montáž  50 eur a najmenší  s priemerom 4 m má cenu 1 590 eur + DPH + 
montáž 50 eur. Podľa výrobcu  nemusia byť uložené na betónový základ lebo majú dno. Podľa 
starostu je lepšie ich uložiť na betón ako na zem.  
MUDr. Varga – teraz je isté, že nám vybetónujú základy navrhuje dať vyhotoviť väčší základ a potom 
sa uskutoční prieskum trhu dovtedy majú poslanci čas rozhodnúť o type.  
Starosta obce – teraz treba  rozhodnúť o veľkosti a o mieste umiestnenia. Starosta navrhuje umiestniť 
dva altánky do parku a jeden k tenisovému  kurtu.  
Franko – dodal, že podľa neho altánky ľudia zničia 
Kaszonyi – altánky treba  umiestniť na také miesta, kde nebudú rušiť obyvateľov  
Kark – navrhuje ísť do parku a tam sa  rozhodnúť  
MUDr. Varga  – bolo by dobré jeden umiestniť na kraji športového areálu, lebo sa mohli využiť počas 
dňa obce  
Starosta obce – podľa neho v parku by sa dali spojiť dreveným mostíkom a pekne by vyzerali, do 
pondelka si každý premyslí a rozhodnú sa na zasadnutí o umiestnení altánkov. 
Béreš – dodal, že sa opýta každého vlastníka rodinného domu na ich ulici či súhlasia s umiestnením 
altánkov v parku. Na ďalšom zasadnutí bude informovať poslancov. 
 
Kultúrna  komisia  

Predseda kultúrnej komisie prečítal zápisnicu o zasadnutí kultúrnej komisie a  informoval 
poslancov o plánovaných akciách v roku 2012. Niektoré akcie sa už uskutočnili v prvom štvrťroku, tie 
boli aj vyhodnotené. Najbližšia akcia bude k 8. máju, predstava kultúrnej komisie bola, že sa zapáli 
vatra.  
Starosta obce – keď nebude hudba ľudia nebudú mať záujem 
Franko – hudobná skupina je veľmi drahá a je zbytočné vydať toľko peňazí 
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Lukáč – táto akcia má viacročnú tradíciu a podľa neho treba uskutočniť aj v tomto roku 
Jakub – nemusí byť skupina môže byť hudba z magnetofónu  
Béres – podľa neho stačí zabezpečiť hudbu na  2 hodiny a potom zapáliť vatru 
Starosta obce – navrhuje zabezpečiť hudbu od 19.00 do 22.00 hodín, o 21.00 hodine zapáliť vatru 
a potom bude ohňostroj  
Jakub – navrhuje zavolať Štefana Léka alebo skupinu zo Zatína. Informoval sa u pána Léku, ktorý by 
prišiel za 50 eur na 5 hodín. 
 
Kosenie v obci 

Starosta obce informoval  poslancov, že muži, ktorí sa zúčastňujú na menších obecných 
službách a kosia v obci žiadajú, aby im obec poskytla nejakú finančnú odmenu, lebo podľa nich oni 
viac pracujú ako ostatní. Bolo im vysvetlené, že ak budú mať ďalší príjem okrem sociálnych dávok, 
dávky sa im znížia a môžu stratiť viac ako získať. Obec im môže maximálne kúpiť pracovné oblečenie 
a obuv. 
Lukáč – keby mali uzatvorenú pracovnú zmluvu s obcou nestratili by nič.  
Jakub – poznamenal, že v Kapušanoch Cestná správa prijala do pracovného pomeru zamestnancov cez 
úrad práce a úrad práce im prepláca 80 % mzdových nákladov. Spýtal sa či u nás nie je taká možnosť.  
Starosta obce odpovedal, že vie o tejto možnosti, ale tam sú určité podmienky podľa ktorého sa 
prijímajú zamestnanci a v obci nie sú splnené tieto podmienky 
MUDr. Varga – keď títo traja muži dobre pracujú ako pracujú ostatní? Keď nastúpili na tieto práce  
a podpísali dohodu musia odpracovať dohodnutý čas tj. 4 hodiny denne. 
Kark – obec zamestnáva približne 100 ľudí a z toho možno 20 pracuje poriadne. 
Starosta obce – zamestnávanie obyvateľov obce v rámci aktivačných prác a menších obecných služieb 
obci nič nestojí, navyše na aktivačných robotníkov obec dostáva finančné prostriedky na nákup 
pracovných ochranných prostriedkov a náradia. 
Lukáč – poznamenal, že treba uvedomiť aj to, že kým sa ľudia zúčastňujú na aktivačných prác nerobia 
cirkus v obci a sú pred očami 
Jakub – treba nájsť spôsob na odmeňovanie ľudí, ktorí kosia 
 
Odmeňovanie poslancov 
Lukáč – sa opýtal či odmeňovanie členov komisií a poslancov ostáva tak ako v minulosti alebo bude 
nijaká zmena 
Jakub – navrhoval vyplácať odmeny členom komisií polročne ako poslancov. 
Hlavný kontrolór – na minulom zasadnutí navrhol vypracovať osobitne poriadok odmeňovania pre 
poslancov a osobitne pre zamestnancov obce. Existuje pravidelný aj nepravidelný príjem, odmena 
poslancov a členov komisií je nepravidelný príjem. Obec týchto zamestnancov osobitne hlási aj do 
poisťovní, preto ak poslanec je PNS musí nahlásiť aj obci. 
   
 
Jakub – sa opýtal či nie je možné odstrániť autobusovú zastávku spred bytovky, lebo je škaredá. 
Starosta obce  – nedá sa likvidovať ale je možné ju opraviť 
 
K bodu číslo 11 – Programové rozpočtovanie na roky 2012 -2014 
 

Starosta obce oboznámil poslancov, že návrh programového rozpočtovania dostali poslanci 
s materiálmi. Ekonómka obce stručne oboznámila poslancov s programovým rozpočtom. Programový 
rozpočet sa vyhodnocuje dvakrát ročne. 
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Hlavný kontrolór – programové rozpočtovanie musí mať každá obec. Vypracovanie programového 
rozpočtovania je veľmi náročné.  
Poslanci nemali pripomienky k predloženému návrhu programového rozpočtovania. 
 
 
Starosta dal hlasovať o nasledovných návrhov uznesenia 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Programové rozpočtovanie Obce Vojany na roky 2012-2014. Tvorí 
prílohu uznesenia. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
            proti  0,  zdržal sa 0   
 
 
K bodu číslo 12 - Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 
 

Zapisovateľka: Mária Fajdelová     ............................. 
 
 

Overovatelia zápisnice: Gabriel Franko   ............................... 
                                      Zoltán Kark    ............................ 

 
 

 
 
                                                                              Štefan Czinke, starosta obce ......................... 
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 60 
zo dňa 26.04.2012 
 
s c h v a ľ u j e 
 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva uskutočneného dňa 26 apríla 2012. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovali sa 7 poslanci OZ 

                        hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga / 
                                   proti  0, zdržal sa 0   
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 

 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 61 
zo dňa 26.04.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Gabriel Franko a Zoltán Kark. 
   
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 
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                         hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/  
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                            starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 62 
zo dňa 26.04.2012 
 
ž i a d a  
 
starostu obce zvolať zasadnutie obecného zastupiteľstva  na deň  30.4.2012 na 19.00 hod s bodom 
Rekonštrukcia a údržba rigolov v Obci Vojany.  
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 63 
zo dňa 26.04.2012 
 
r u š í 
 
uznesenie č. 45 zo dňa 28.3.2012.  
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 6 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, , Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                    proti  0,  zdržal sa 1 /Lukáč/ 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 64 
zo dňa 26.04.2012 
 
berie na vedomie  
 
Informáciu hlavného kontrolóra zo dňa 20.4.2012  o vykonanej kontrole zameranej na dodržiavanie 
Zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám. Informácie tvoria prílohu uznesenia. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
__________________________________________________________________________ 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 65 
zo dňa 26.04.2012 
 
berie na vedomie  
 
Prehľad projektov Obce Vojany od 2006. Prehľad tvorí prílohu uznesenia. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
 

 
Štefan Czinke 

                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 66 
zo dňa 26.04.2012 
 
berie na vedomie 
 
žiadosť Jozefa Zajaca Vojany č. 39 zo dňa 18.4.2012.  Kópia žiadosti tvorí prílohu uznesenia. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 

 
O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 

 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 67 
zo dňa 26.04.2012 
 
o d r o č u j e  
 
bod č. 9 na najbližšie zasadnutie OZ. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
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O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 68 
zo dňa 26.04.2012 
 
 
berie na vedomie  
 
správu finančnej komisie zo dňa 23.4.2012 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
                                   proti  0,  zdržal sa 0    
 
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                                starosta obce  
 
 

O B E C N É     Z A S T U P T E Ľ S T V O    O B C E    V O J A N Y 
 
 
 
U Z N E S E N I E                                                      číslo 69 
zo dňa 26.04.2012 
 
s c h v a ľ u j e  
 
Programové rozpočtovanie Obce Vojany na roky 2012-2014. Tvorí prílohu uznesenia. 
 
Výsledok hlasovania: prezentovalo sa 7 poslancov OZ 

            hlasovanie: za 7 /Béreš, Franko, Jakub, Kark, Lukáč, Kaszonyi, MUDr. Varga/ 
            proti  0,  zdržal sa 0   
 
 

Štefan Czinke 
                                                                                                          starosta obce 
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